
Referat frå årsmøte i Kviteseid kyrkjelyd 

Stad: Kviteseid kyrkje 

Tid: etter gudstenesta den 4.3.2018 

Tilstades: 25 personar 

 

Hans Kristian Aabø opna årsmøtet og helste velkomen på vegne av soknerådet. 

Deretter blei et utdrag av årsmeldinga for 2017 lest opp. Salen fekk gje kommentarar, innspel og 

stille spørsmål til årsmeldinga. Blant anna fikk kyrkjekontoret ros for arbeidet dei gjer. Det ble også 

lagt frem forslag om å sende ut gåver frå trusopplæringstiltaka til dei som ikkje har mogelegheit til 

å møte i gudstenesta, når f.eks. 4-års eller 5-års dåpsbok delast ut. Det ble også uttrykt ønske om at 

organisten fortset så lenge han ser råd, da kyrkjelyden setter stor pris på hans bidrag til kyrkjelivet i 

bygda. 

Deretter ble årsrekneskapen for 2017 kort gjennomgått. Kyrkjeverje Kristen Salmelid gav 

utfyllande kommentarar til årsrekneskapen. 

Til sist ble den nye soknepresten bedt om å fortelje litt om korleis hun hadde opplevd den første tida 

si som prest i Kviteseid. 

 

Referat skrevet ferdig av Niklas Karlsen den 5.3.2018. 

 


